
 
 

 

Bestyrelsesmøde 07-11-2022 

Tilstede: 
Katja 
Susan 
Tina 
Trine 
Sandra 
Helle 
Jesper 
 
Fravær: Ingen 
 
1 Godkendelse af referat 
Referater er kommet på hjemmesiden i dag. 
Sandra tager referat 
Katja er dirigent på mødet 
 
2 Økonomi 
Isabella er kommet igennem til banken, og hun har skrevet ud til os. 
Bestyrelsesmedlemmerne kan nu få deres udlæg dækket. 
Er der mere Stine skal overlevere til Isabella? Årsregnskabet er rundt om hjørnet. 
Katja sender Isabellas nye kasser-mail, til Stine, så kan de to få kontakt og selv aftale. 
D. 31/12-22 skal der sendes medlemsantal til Felis Danica. (Special klubbernes vedtægter). 
Katja står for at opgørelsen bliver sendt d 30/12-22. 
 
3 Opfølgning på tidligere opgaver 
Ikke yderligere. 
Intet nyt fra Agria ang. roll up. 
 
4 Standen 
Udstilling i Middelfart får vi 2 dobbeltbure. Sandra og Helle står i standen. 
Katja tager sponsor-væg med fra øst-standen. Sandra tager stativ til ophæng med. 
Helle har ryddet op i kassen med standen og finpudset tingene. Helle har sørget for nyt merchandise, bl.a. 
med jule tema. De nye tørklæder skal med, samt nyt fra Katja. 
Program i standen, i Middelfart: der er ingen ”Børnenes Bedste”. ”Dommerens Bedste” afholdes om 
søndagen. Titel-tagere fejres om søndagen, men medlemmer kan få taget billede lørdag med deres kat, hvis 
de ikke er på udstillingen søndag. Susan og Tina aftaler nærmere ang. præmier. 
Hvornår skal standen med i 2023? Både Darak og Racekatten tager, pr. 2023, betaling for at have stand 
med på deres udstillinger. MCOKlubben må prioritere. 1x Racekatten 13.-14. maj, 1x Darak (21.-22. 
oktober) og derudover deltager standen ved Jyrak udstillinger, så ofte det kan lade sig gøre. 
Obs på, at vi på udstillingerne også er ansigtet ud af til for kælekatte-ejerne. Vi skal ikke kun være på 
udstillingerne for opdrætternes skyld. Det er også her, at medlemmerne kan møde os. 
 
5 Breed BIS 
Helle spørg til teasere og nullerpuder, til præmier. Susan tager med hvad hun kan have. 
Trine laver opslag på facebook; Annoncere at vi laver lodtrækning blandt vores medlemmer (lørdag), samt 
vores program for weekenden (se ovenstående). Præmien er et tørklæde. 



 
 

 

Karin har bebudet at hun har nogle overraskelser med, supplement til vores præmier. 
Sandra kontakter Karin for nærmere info. 
Vi vender om vi skal afholde Fun classes.? Nej, da der i forvejen sker for meget. 
Vi giver 2kg foderpræmie tillæg til Jyraks præmier. Vi vil gerne lave en A5 side med lidt tekst; at den er 
sponsoreret af MCOKlubben, og vores sponsor får reklame den vej. Katja laver diplomer. 
 
6 Topkat 
Tilmelding til Topkat er senest d. 22/1-2023. 
Tina efterspørger rettelser til Topkat-teksten på hjemmesiden. 
Topkat-præmier SKAL hentes ved GF, eller til udstillingen i Ry d. 25.-26. marts 2023. 
Tina kommer med en ide til endnu en fejring af vores medlemmers katte. Offentlig kan vi ikke afsløre 
nærmere.  
 
7 Avlsanbefalinger 
Helle, Susan, Sandra, Tina deltager i morgen d. 8/11 kl. 19, for at diskutere det materiale Sandra har sendt 
rundt via mail. 
 
8 Hovedsponsorer 
Agria vil stadig gerne være hovedsponsor de næste 3 år. Men dette er ikke endeligt på plads endnu. 
Royal Canin: vi må afvente lidt endnu, hvad de siger til en ny aftale. 
Hvis ikke de vil sponsorere os, skal vi i tænkeboks ang. sponsorer/præmier til eksempelvis Topkat. 
Er der andre foderproducenter vi kan kontakte? Essensial the Jaguar? Carnilove? 
Maxizoo? 
Kan få gang-til-gang sponsorer? Altså ikke fast sponsor, men kan vi få sponsoreret 
præmier ved forskellige brands, fra event til event.? 
 
9 Opbevaring 
Vi må afvente ny bestyrelse før vi kan tage stilling til, hvor øst-standen skal stå fremover. 
 
10 EVT 
Kort Nyhedsmail i december, med julehilsen og hvor dato for GF kan offentliggøres. 
Fastlagt dato for GF: d. 19/3 2023. Vi lægger op til møde i tidsrummet kl. 10-13. Derefter frokost og socialt 
samvær. Lokale 206 i Sorø. Susan har booket. Bestyrelsen kommer kl. 9 for klargøring. 
Vi gennemgår de poster der er på valg: Jesper, Helle og Tina. Jesper vil ikke fortsætte. 
Helle og Tina vil gerne tage suppleant-poster. Dorte og Simone skal også spørges om de vil fortsætte. 
Isabella skal spørges, om hendes kasser-post skal være inden- eller udenfor bestyrelsen. Derved er 3 
pladser ledig i bestyrelsen, Heraf Formandsposten. 
Vi vender advarslen. Der er 3 medlemmer der har meldt sig ud, pga. Nyhedsmailen. 
Samlet bestyrelse bakker fortsat op om, at det måtte meldes ud i en klar vending. Der er ikke flere 
advarsler, sker der en overtrædelse mere, udelukkes Maine Coon Klubben fra Felis Danica. 


